
华泰财险附加硅、粉尘和颗粒物责任除外条款 

 

全部或部分因吸入粉尘或颗粒物所引起、导致或以任何方式与之相关的伤害、损害、费用、

开支、损失、责任或法律义务，本保险均不予承保。粉尘或颗粒物包括但不限于：粉尘、颗

粒物、可吸入性粉尘、呼吸性粉尘、烟、雾、尘土、纤维、砂砾、烟尘、盐、酸、碱、金属、

喷雾、晶粒、矿物质、沙子、硅酸盐或硅。 

 

本条款的规定并不表示其他保险条款（包括但不限于污染责任免除条款或石棉责任免除条

款）没有将与粉尘或颗粒物相关的伤害、损害、费用、开支、损失、责任或法律义务排除

在保险责任范围外。 

 

X128 SILICA, DUST AND PARTICULATE MATTER EXCLUSION 

 

This insurance does not apply to any injury, damage, expense, cost, loss, liability or legal 

obligation arising out of, resulting from, or in any way related to, in whole or in part, the 

respiration, inspiration, inhalation or breathing in of dust or particulate matter. Dust or 

particulate matter may include, but is not limited to: dust, particulate matter, inspirable 

dust, respirable dust, smoke, mist, dirt, fibers, grit, soot, salt, acids, bases, metals, aerosols, 

crystals, minerals, sand, silicates, or silica. 

 

The addition of this endorsement does not imply that other policy provisions, including but not 

limited to any pollution exclusion or asbestos exclusion, do not also exclude coverage for dust or 

particulate matter related injury, damage, expense, cost, loss, liability, or legal obligation. 

 

 

 


